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1. Voorwoord

Voor ons bestuur begon het jaar in mineur. We ontvingen wel steeds veel bezoekers, dit jaar het
hoogste aantal in 10 jaar, maar de uitvoering van het voorgestelde verbouwplan stagneert nog steeds.
Dit ondanks het feit dat de raad in februari 2022 met algemene stemmen vóór een amendement had
aangenomen waarin het college werd opgedragen de raad een verbouwvoorstel DOP-gebouw voor te
leggen. Maar het toenmalige college schoof de uitvoering door naar een nieuw te vormen college na de
dat voorjaar te houden verkiezingen. Maar ook het nieuwgevormde college ondernam geen acties om
dit uit te werken.
Ook ontvingen we nog steeds niet het door ons via de gemeente bij de provincie aangevraagde
subsidiebedrag voor aanschaf van de nodige inventaris. Dat bedrag was al lang geleden op de
gemeenterekening gestort. Maar na nieuw aandringen ontvingen we tenslotte het toegezegde bedrag
op onze rekening. Daarvan hebben we direct nieuwe tafels en stoelen besteld.
Deze werden 1 juni afgeleverd. Dat was direct een grote verbetering.

In april trad wethouder Cor Quint af. Hij werd tijdelijk door Puck de Nijs waargenomen, maar ook zij
heeft geen enkele voortgang teweeggebracht. Op initiatief van de PvdA-fractie konden we begin juli
met de nieuw aangestelde wethouder Haydar Erol om tafel. We hebben hem de stand van zaken
voorgelegd. Hij zegde toe zich in de materie te verdiepen en eind september bij ons hierop terug te
komen. We werden daarbij bijgestaan door oud-wethouder Ben Blonk. Voor details zie hoofdstuk 8, de
samenvatting in hoofdstuk 12 en onze website www.doppetten.nl.
Dat resulteerde 7 november tot een besluit van het college het DOP-gebouw te verbouwen en begin
volgend jaar daarvoor een uitgewerkt voorstel aan de raad voor te leggen. We wachten af.

Voor het uitlenen van boeken is nu veel meer ruimte beschikbaar. Daardoor is dit ook beter te
organiseren. (Zie hoofdstuk 3).

Voor toeristen is Plein 1945 nr. 4 nog moeilijk te vinden, waardoor we ook dit jaar wel wat meer maar
minder dan vroeger wegwijs hebben kunnen maken. (Zie hoofdstuk 4).

Overige activiteiten konden we door het ontbreken van voldoende ruimte in het centrum van het dorp
nog steeds niet organiseren. Maar desondanks loopt het aantal bezoekers nog steeds op.

Bijgaand jaarverslag geeft een gedetailleerd overzicht van al onze activiteiten in 2023.

Bestuur DOP.
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2. Activiteiten DOP in 2023

We zijn er ook dit jaar weer in geslaagd om onze bijeenkomsten op de maandag -, woensdag - en
vrijdagmorgen van 9.30 uur tot 12.00 uur in ons tijdelijk onderkomen Plein 1945 nr. 4 zonder
onderbrekingen te organiseren. Het bezoekersaantal is geleidelijk aan weer op het oude niveau van
vóór de Corona-uitbraak teruggekeerd, dit jaar zelfs het hoogste aantal in 10 jaar!
Opnieuw blijkt dat deze bijeenkomsten voor veel ouderen erg belangrijk zijn om hun contacten te
kunnen blijven onderhouden. Ook dit jaar zijn helaas weer een aantal personen overleden. Het is dan
extra belangrijk dat de nabestaanden contact met lotgenoten kunnen blijven onderhouden. Dat helpt
erg voor hen deze zeer moeilijke periode door te komen.

Afb. 1. DOP bijeenkomst in ons tijdelijk onderkomen Plein 1945 nr.4.

Per bijeenkomst zijn er twee vrijwilligers aanwezig die de ontvangst van de gasten en de koffie - en
thee-verstrekking verzorgen. Uit voorzorg gebruiken we nog steeds wegwerpbekers. Daarnaast is ook
nog desinfectiemiddel bij de ingang aanwezig. Dat houden we als extra veiligheid nog steeds aan.
We konden helaas behalve een bezoek van Sinterklaas nog steeds weinig andere activiteiten
organiseren. Maar onze reguliere bijeenkomsten werden steeds door meer bezoekers bezocht.
Om diverse omstandigheden vielen een aantal vrijwilligers uit. Maar het lukt nog steeds weer tijdig
voldoende nieuwe vrijwilligers bereid te vinden om onze bijeenkomsten te helpen verzorgen.

De Vrijwillig Onafhankelijke Adviseur (VOA) heeft ook dit jaar weer meerdere personen kunnen
ondersteunen. Zie hoofdstuk 6.

Het gratis uitlenen van boeken is door de sterk verbeterde opslagmogelijkheid in ons huidig
onderkomen fors toegenomen. We kunnen nu weer veel van onze boeken opslaan. Het opnieuw
installeren zorgde voor veel extra werk voor de dames Ineke Evertsz en Ella Dammer die nog steeds
deze uitleen verzorgen.
Dankzij de vrijdagavondmarkten op het Plein konden we daar ook onze boeken voor verkoop
aanbieden. Daarmee konden we dit jaar daar in totaal ruim achthonderddertig euro aan verdienen.
Zie voor dit onderdeel hoofdstuk 4.
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Ook dit jaar hebben we ondanks alle beperkende maatregelen en ons moeilijker te vinden onderkomen
toch nog 87 VVV-gasten met succes wegwijs kunnen maken. Zie hierover hoofdstuk 5.

Het bestuur heeft dit jaar weer veel tijd moeten besteden aan overleggen over ons voorstel het
DOP-gebouw te verbouwen. Dit omdat dit te klein is geworden. Maar dat waren in het begin van het
jaar steeds weer vruchteloze pogingen. Elke medewerking vanuit het college van B&W ontbrak nog
steeds. Na bijna vijf jaar loopt bij bestuur en bezoekers de ergernis daarover sterk op.

Afb. 2. Er is altijd veel stof om dat met elkaar te bespreken.
Voorop staat dat het gezellig is.

Daarom stond het begin dit jaar steeds weer in het teken van ons grote ongeduld over het uitblijven
van elke medewerking vanuit de gemeente. Het college werkte elke voortgang in het dossier verbouw
DOP-gebouw tegen. Nu was het wachten op de uitkomst van de Gebiedsvisie Petten. Maar begin dit
jaar blijkt al dat het DOP daarin geheel niet genoemd wordt! Dus weer onnodig tijdverlies. We worden
voor de gek gehouden!!
Ook kwamen we in verzet tegen het uitblijven van de uitkering van de subsidie die de provincie op
onze aanvraag heeft toegekend. De gemeente heeft dit bedrag vorig jaar al ontvangen, maar keert dit
ook ondanks veel aandringen van ons nog steeds niet aan ons uit.
Maar na ons hernieuwd aandringen begin dit jaar ontvingen we dit bedrag tenslotte in de loop van
januari.
Daarop hebben we de hoognodige vervanging van ons meubilair kunnen bestellen.
Op 1 juni zijn onze nieuwe tafels en stoelen geleverd. Dat was direct een grote verbetering.
Voor uitvoerige toelichting zie hiervoor hoofdstuk 8.

Enige opluchting was er op 7 november toen we bericht ontvingen dat het college had besloten het
DOP-gebouw te willen verbouwen en daarvoor begin volgend jaar een voorstel aan de raad voor te
leggen. We ontvingen daarvoor vanuit Petten veel positieve reacties.
Maar ons bestuur blijft na nu 5 jaar lang aan het lijntje te zijn gehouden nog wat terughoudend en
wachten begin volgend jaar een nader uitgewerkt voorstel af.
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3. Overige activiteiten

A. Starlet (bloedprikken) heeft vanaf mei 2019 hun onderkomen in het DOP-gebouw gevonden.
Het aantal zittingen van Starlet was al van driemaal in de week teruggebracht naar tweemaal per
week. Deze bijeenkomsten zijn ondanks de Corona-maatregelen dankzij de toevoeging van extra
voorzorgsmaatregelen steeds in het DOP-gebouw kunnen blijven doorgaan. De gemeente heeft
echter elke verhuur van het DOP-gebouw begin dit jaar beëindigd. De bijeenkomsten van Starlet
zijn daar ook gestopt. Daarom is Starlet op 12 mei naar ons huidig tijdelijk onderkomen verhuisd.
Voor Starlet is een extra kamer geïnstalleerd waar zij hun werkzaamheden kunnen uitvoeren.
Dit was voor de bezoekers even wennen maar werd snel zonder problemen ingepast. De
gemeente heeft het daarop ook mogelijk gemaakt dat alle niet commerciële activiteiten voortaan
ook in ons huidig DOP-onderkomen kunnen worden gehouden. DOP regelt daarvan de bezetting.

A fb. 3. De kamer van Starlet vanaf 12 mei in ons huidig DOP-onderkomen.

B. Handwerkclub. De Handwerkclub is onderdeel van de Stichting DOP. Ze hebben in ons huidig
onderkomen voldoende ruimte voor hun opslag. Daarvoor zijn hier meerdere stellingen
beschikbaar voor al hun opslag. Ze hebben tot hun volle tevredenheid hun bijeenkomsten op de
maandagmiddagen om de veertien dagen ook hier kunnen vervolgen.

Ze zorgen zelf voor de aanschaf van hun materialen en bieden hun artikelen regelmatig voor de
verkoop aan. Op deze wijze kunnen ze zich uitstekend bedruipen. De handwerkclub staat vaak
ook op de zomermarkten op het Plein om daar hun artikelen voor de verkoop aan te bieden.
Dat levert ook een extra spaarcentje op.
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C. Leesclub Petten. Dit jaar is ook de Leesclub Petten voortgezet. De leden daarvan komen eens
per zes weken in het DOP-gebouw bijeen en bespreken vooraf bekendgemaakte boeken. Ook zij
vallen onder de Stichting DOP en maken gebruik van ons huidig tijdelijk onderkomen.
Er zijn steeds voldoende enthousiaste liefhebbers die hiervan gebruik maken.

D. Themamiddagen. DOP verzorgt zo mogelijk één keer per maand een themamiddag voor alle
inwoners. Deze activiteit is na de uitbraak van Corona tijdelijk opgeschort, maar wordt zodra dit
er een voldoende grote ruimte voor beschikbaar komt weer opgepakt.

E. VVV-gasten ontvangen. Het DOP verzorgt tijdens openingsuren het ontvangen van
VVV-gasten. Dit is ontstaan na opheffing van de VVV. De Ondernemers Federatie Schagen
verzorgt voor ons en de overige uitgiftepunten in onze gemeente het hiervoor nodige
foldermateriaal. In samenwerking met Holland boven Amsterdam worden we van de nodige
informatie over de ontwikkelingen op dit gebied op de hoogte gesteld.
Ons huidig onderkomen is goed voor hun ontvangst ingericht maar blijft helaas voor gasten als
locatie nog wat moeilijk te vinden.
Zie hierover hoofdstuk 5.

F. Boekenuitleen. DOP verzorgt kosteloos het ontvangen van boeken die inwoners aan het DOP
beschikbaar stellen voor uitleen aan bezoekers. Deze worden verzocht deze boeken na lezing
terug te brengen. Daar wordt veel gebruik van gemaakt.
Periodiek worden overtollige boeken tijdens activiteiten op het Plein in Petten voor verkoop
aangeboden. Van deze inkomsten worden speciale activiteiten ontwikkeld, zoals bijvoorbeeld het
organiseren van een speciale bijeenkomst die onze bezoekers dan gratis kunnen bijwonen.
Zie hoofdstuk 4.

G. Informatieverstrekking door de Dorpsraad.
Een regelmatig bezoek van de voorzitter van de Dorpsraad Petten is vanwege wisseling van de
voorzitter bij de Dorpsraad intussen maar deels hervat, alleen als er iets te melden of er vragen
zijn, dus niet structureel. Wij blijven hier aandacht voor vragen.

H. Engelse leesclub. In september is bij ons de Engelse leesclub Petten van start gegaan. Deze
houdt dinsdagmiddagen om de veertien dagen zitting in ons onderkomen. Het DOP houdt de
kosten van verhuur voor de gemeente bij, de gemeente stuurt vervolgens de rekening.

I. Nieuwsbrief. We hebben in mei onze vrijwilligers geïnformeerd over diverse aanpassingen in
ons onderkomen. Daaronder de komst van Starlet in ons onderkomen, de afspraken over het
schoonmaken, ons rooster van bezetting op onze website etc.
Op 7 november hebben we onze vrijwilligers een speciaal door de gemeente gepubliceerd
persbericht gezonden waarin werd medegedeeld dat het college heeft besloten het DOP-gebouw
te verbouwen.
24 december hebben onze vrijwilligers een Nieuwsbrief DOP met een waardebon ontvangen. Dit
ontvingen ze persoonlijk of vonden deze in de bus als dank voor hun inzet het afgelopen jaar.
Ook hebben we Kees en Marcella Quak weer bedankt voor het beschikbaar stellen van hun
onderkomen.

We zijn blij dat we ons nieuwe tijdelijke onderkomen hebben betrokken en onze drie keer per
week te houden bijeenkomsten hier kunnen blijven verzorgen.

Maar we blijven zoals aangegeven na vijf jaar lang uitblijven van enige voortgang nog
terughoudend positief over een nader besluit volgend jaar van het college voor de verbouw van
het DOP-gebouw. We wachten de ontwikkelingen af.
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4. Eigen Bibliotheek in het DOP

De eigen bibliotheek neemt een steeds belangrijker plaats in het geheel in. Inwoners van Petten
brengen gratis hun overtollige boeken naar het DOP. Hier wordt in toenemende mate gebruik van
gemaakt. Hierdoor is een grote variëteit van boeken ontstaan waar veel bezoekers maar ook andere
inwoners van Petten zeer regelmatig gebruik van maken. In ons nieuw tijdelijk onderkomen is gelukkig
veel meer ruimte beschikbaar voor het etaleren van onze boeken. Het uitlenen van boeken nam direct
weer fors toe.

Afb. 4. De uitgebreide opstelling van onze boeken in het perceel Plein 1945 nr. 4.

De dames Ineke Evertsz en Ella Dammer verzorgen deze boeken-inbreng en - uitleen. Dit heeft een
prachtig boekenbestand opgeleverd waar onze bezoekers gratis boeken kunnen meenemen met het
verzoek deze na lezing terug te brengen. In ons huidig tijdig onderkomen is ruim plaats voor het
opstellen van bijna alle boeken.
Maar soms is het aanbod te groot en kunnen ze de boeken niet meer bergen. Daarom moet soms een
tijdelijke inleveringsstop worden afgekondigd en worden als dat mogelijk is overtollige boeken bij
bijzondere gelegenheden voor verkoop aangeboden.
Dit bewijst eens te meer dat de vroegere eis van SEBAP, dat het uitlenen van boeken vanuit het
DOP-gebouw zou moeten worden beëindigd, volledig tegen het belang van ouderen en overige
inwoners van Petten ingaat.
Dat veto is gelukkig van de baan.

De gebruikelijke verkoop van boeken is tijdens de Pinkstermarkt en daarna ook tijdens de
zomermarkten door kunnen gaan. Deze verkoop heeft ook dit jaar weer veel geld opgeleverd. Dit jaar
met een opbrengst van totaal van alle verkoopdagen van € 830,40. Mede daardoor kunnen we speciale
bijeenkomsten zoals de ontvangst van Sinterklaas voor al onze bezoekers gratis aanbieden.
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5. Ontvangen VVV – gasten.

We zorgen nog steeds voor de opvang van VVV-gasten. De Ondernemers Federatie Schagen (OFS)
zorgt, in nauwe samenwerking met ”Holland boven Amsterdam”, dat we worden voorzien van het
benodigde foldermateriaal en andere benodigde zaken voor het informeren van VVV-gasten.

Ons huidig onderkomen in Plein 1945 nr. 4 is echter wat moeilijker herkenbaar als VVV-opvang en is
het voor bezoekers daarom vaak lastiger te vinden Maar desondanks konden we toch ook daar weer
VVV-gasten op de gebruikelijke wijze wegwijs maken. We gaan daar dus mee door.

In totaal hebben we om genoemde reden minder VVV-gasten dan ooit gebruikelijk ontvangen, maar
toch dit jaar nog zo’n 87 mogen verwelkomen en hen van de gewenste informatie voorzien.
Holland Boven-Amsterdam heeft ook dit jaar in samenwerking met de Ondernemers Federatie Schagen
ons ondersteund met vooral digitale informatievoorziening. Met hun nieuwsbrieven houden de OFS en
Holland Boven Amsterdam ons regelmatig op de hoogte van belangrijke ontwikkelingen in onze regio.

Dit jaar heeft de Ondernemers Federatie Schagen ervoor gekozen dit jaar geen gezamenlijke
introductie van het jaarlijkse Informatiebulletin, waarin alle activiteiten voor onze bezoekers van de
Noordkop zijn vermeld, te introduceren. Elk uitgiftepunt kon dit zelf ophalen.
Ook konden we zelf voor het verkrijgen van folders zorgen. Veel daarvan werden ons door de
belanghebbenden bezorgd.

Wij houden de Ondernemers Federatie Schagen periodiek op de hoogte van waaruit welke plaats wij
VVV-bezoekers kunnen ontvangen.

Afb. 5. Bij de ingang van ons huidig tijdelijk onderkomen zijn voor de VVV-gasten al onze
folders en infobladen opgesteld.
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6. Website DOP Petten

Vanaf augustus 2015 is onze website www.doppetten.nl actief.

Afb. 6. Bovenbalk website www.doppetten.nl.

Uit veiligheidsoverwegingen een SSL-certificaat op onze site geïnstalleerd. Met een SSL wordt je
vertrouwelijke informatie versleuteld verzonden, zodat je gegevens niet onderschept kunnen worden.
De gehele website is daartoe aangepast, zodat alles nu op http draait.
Dit is herkenbaar aan het slotje dat in de adresbalk van de site is weergegeven.

Het DOP verzorgt weer als vanouds de verhuur van ons onderkomen. Dit hebben we nu van de
gemeente Schagen overgenomen. De gemeente heeft een beheerder, Marcel Pankras. Hij verzorgt het
openen en sluiten. Het DOP verzorgt dus de verhuur en verstrekt per kwartaal de gemeente een
overzicht van de verhuurkosten, op basis waarvan de gemeente de huurkosten kan innen.

Afb. 7. Rooster van bezetting DOP-gebouw van de maand oktober 2023. Dit rooster is
op onze website geplaatst zodat men kan inzien of nog plaats beschikbaar is.

Het verloop van overleg over de verbouw van het DOP-gebouw is op de sub pagina van de pagina
”BESTUUR” op onze website vermeld.
Op de pagina ”FOTOALBUM” van onze website zijn diverse foto’s en filmopnames zoals ook het
interview door Noordkop Centraal dat in november jl. opgenomen. Daar staan ook actuele foto’s en
video’s van vorige jaren en die van 2023.

~ 11 ~

http://www.doppetten.nl
http://www.doppetten.nl


7. Vrijwillig Onafhankelijk Adviseur (VOA)

Connie Kleimeer, voorzitter van het Dorps Ontmoetings Punt Petten, heeft de opleiding tot Vrijwillig
Onafhankelijk Adviseur (VOA) met goed gevolg afgerond en verzorgt desgevraagd dat nodige extra
ondersteuning wordt aangevraagd.

Afb.8. Het aantal bezoekers neemt geleidelijk aan weer steeds toe.

Uitgangspunt is, dat men zelf indien nodig hulp inroept. Mogelijk kan iemand uit de naaste omgeving
daarbij helpen, maar men kan ook gratis een beroep doen op een VOA. De VOA ondersteunt
desgewenst ook bij een te houden ”keukentafelgesprek”. Daar wordt nagegaan of men voor hulp in
aanmerking komt en onder welke condities. De VOA spreekt dan vooraf door wat men in dit gesprek
wil inbrengen. Als hulp wenselijk is worden afspraken gemaakt over de wijze van inzet.

De VOA kan advies geven bij onderwerpen als regelgeving en het inroepen van hulp als dat
noodzakelijk is geworden en biedt zo nodig ook hulp bij het invullen van formulieren en administratie.
Ze kan zaken verhelderen hoe het werkt en zo nodig doorverwijzing naar andere organisaties regelen
of professionele hulp inroepen. Doel is om in goed overleg tot een passende oplossing te komen. De
hulpvrager blijft daarbij altijd zelf verantwoordelijk. Het was ook dit jaar een druk jaar voor de VOA.
Tijdens onze reguliere bijeenkomsten kan ze als een bezoeker daarom vraagt zich even terugtrekken
om dan privé de mogelijkheden van het verkrijgen van ondersteuning bespreken.
Hierbij samengevat de werkzaamheden van de VOA in 2023, totaal 27 uur:

23 uur huisbezoeken
4 uur werkoverleg Wonen Plus Welzijn
Totaal 27 uur

Daarnaast heeft de VOA periodiek overleg met Wonen Plus Welzijn om op die manier van de actuele
stand van eventuele wijzigingen in de regelgeving op de hoogte te blijven. Ook worden regelmatig
tijdens onze reguliere koffieochtenden vragen gesteld en wordt naar aanleiding daarvan geadviseerd
hoe dit kan worden aangepakt. Informatie over de VOA is op de homepage van onze site te vinden.
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8. Uitbreiding DOP-gebouw

A. Voorgeschiedenis in het kort.

11 april 2019 hebben we een professioneel uitgewerkt plan met complete kostenraming voor de
verbouw van het DOP-gebouw naar de gemeente gezonden met het verzoek om toestemming. Ook
hebben we een uitgebreide onderbouwing van onze voornemens voor de komende jaren bijgevoegd.
Dit plan moesten we van de gemeente eerst aan SEBAP voorleggen. Die bleken mordicus tegen. Wij
moeten ons volgens SEBAP beperken tot koffieochtenden, alle andere activiteiten zijn voor het DOP
onnodig. We vroegen daarop wethouder Joke Kruit om bemiddeling, maar die wees dat af.

De Dorpsraad pakte daarop die handschoen op en er werd na bemiddeling een overeenkomst met
SEBAP bereikt. Op 6 december 2019 is afgesproken, dat SEBAP samen met ons het DOP-bouwplan
verder gaat uitwerken. Wij dragen als tegenprestatie het regelen van de bezetting van het
DOP-gebouw over aan SEBAP. SEBAP heeft ons verzocht de verdere uitwerking te verzorgen.
Dit besluit is op 16 januari 2020 in een overleg tussen beide besturen in aanwezigheid van de architect
nogmaals bekrachtigd. Daarbij heeft Piet Breed als bestuurslid SEBAP nog een voorstel ingebracht voor
een kleinere interne verbouw. Dit werd door het DOP-bestuur als niet bruikbaar afgewezen. De overige
aanwezige SEBAP-bestuursleden hebben aangegeven, dat zij de eerder vastgelegde afspraak
ondersteunen. Vanaf maart moesten we ook deze bijeenkomsten vanwege Corona tijdelijk opschorten.

Afb. 9. Huidig DOP-gebouw is door toenemende bezoekersaantallen te klein geworden.

20 juni 2020 ontvingen we tot onze verrassing van het bestuur van SEBAP een verkleind voorstel
voor verbouw van het DOP-gebouw. Dat betrof een kleine nagenoeg interne verbouwing. Ze stelden
voor hierover te overleggen.
Dit voorstel werd, omdat dit voor ons geen bruikbare indeling oplevert en niet aan ons programma van
eisen voldoet, door ons afgewezen. Wij stelden voor nader met elkaar te overleggen hoe verder te
gaan. Maar SEBAP diende daarop hun plan in juli daarop bij de gemeente in.
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In oktober 2020 is de fractievoorzitter van de PvdA, de heer Jan Schrijver samen met de voormalig
wethouder Ben Blonk met instemming van het college van B&W in overleg met ons een
bemiddelingspoging gestart.
Dit naar aanleiding van een bezoek van hun raadsfractie aan het DOP op 29 februari 2020. Daarbij
hebben ze kennisgenomen van ons voorstel tot verbouw van het DOP-gebouw en daarbij hebben ze
hun ondersteuning voor dit initiatief aangeboden. Maar wethouder Kruit vraagt om geduld. Ze wil eerst
het resultaat van een gesprek met SEBAP afwachten. Daarna werd bekend, dat wethouder Kruit alsnog
bemiddeling door Jan Schrijver en Ben Blonk afwees.

15 november 2020 ontvingen we van de voorzitter SEBAP een mail gericht aan alle gebruikers van
het DOP-gebouw. Daar was met een door een deskundige (lees Jan Kramer) een verkleinde
plattegrondtekening verbouw DOP-gebouw bijgevoegd. Maar die opzet was voor ons en ook voor het
merendeel van de overige gebruikers vanwege een te kleine en onpraktische indeling niet acceptabel.

21 december 2020 werd ons ambtelijk via Teams medegedeeld, dat wethouder Kruit begin volgend
jaar ambtelijk een beleidsnota laat opstellen. Alle partijen worden daarvoor gehoord (dus ook
dorpsraad, huurders van het DOP-gebouw en de MFR) en de inwoners van Petten worden digitaal
geraadpleegd. Dit onderzoek zal tot de zomer 2021 in beslag nemen.
Daarbij worden de volgende mogelijkheden onderzocht:
1. DOP-gebouw verbouwen volgens SEBAP-variant;
2. DOP-gebouw verbouwen volgens DOP variant;
3. Multifunctioneel gebouw geschikt maken;
4. Een nieuw DOP-gebouw neerzetten, het oude slopen;
5. Alles laten zoals het is.

Afb. 10. Perspectief geplande uitbouw van het DOP-gebouw.

Wij hebben direct aangegeven, dat een digitale enquête onder de inwoners op voorhand de ouderen
uitsluiten, omdat die veelal niet digitaal vaardig zijn. We hebben ook opgemerkt, dat de meeste
genoemde opties op voorhand voor het DOP een niet bruikbaar onderkomen oplevert. Begin 2021
bleek het college het voorleggen van een verbouwvoorstel DOP-gebouw steeds weer verdaagde.

23 juli 2021 ontvingen we bericht dat het college heeft besloten maximaal € 300.000.- te willen
investeren in de sociale ontmoeting in Petten. Hierover wordt nader contact met ons opgenomen.

4 november 2021 werd o.l.v. de gemeentesecretaris Alexander Meijer een bijeenkomst voor alle
inwoners van Petten gehouden. Daar bleek dat een grote meerderheid het DOP-gebouw wil vergroten.
De gespreksleider, de gemeentesecretaris, gaf op het einde van deze bijeenkomst aan dat het de
bedoeling is dat in februari a.s. een voorstel aan de raad wordt voorgelegd voor verbouw van het
DOP-gebouw. Zie de video van deze bijeenkomst op onze site www.doppetten.nl onder hoofdstuk
”Fotoalbum”. Daarna bleef het de rest van het jaar stil.
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10 januari 2022 berichtte de gemeente dat besloten is het vraagstuk Sociale Ontmoeting in Petten
niet nu te agenderen maar aan de nieuwe raad voor te leggen. Dat college kan dan na de verkiezingen
een dorps breed gedragen voorstel uitwerken. Dit besluit wordt voor de oordeelsvormende
raadsvergadering van 26 januari 2022 geagendeerd. In hun motivatie geven ze o.a. aan dat uit de
dorpsbijeenkomst van 4 november 2021 en daarvoor gevoerde gesprekken met betrokken partijen door
de directie, gebiedscoördinator en Bestuursadviseur blijkt dat er geen draagvlak en commitment is om
onder de huidige uitgangspunten tot een voorstel te komen. Ook werd gemeld, dat het college op 9
november 2021 heeft geconstateerd dat vanwege de gewijzigde gemeentelijke financiële situatie geen
ruimte is voor € 300.000 in het Sociale Ontmoeting in Petten, waardoor de kaders uit het besluit 21 juli
2021 opnieuw vastgesteld dienen te worden. (Voor DOP-bestuur zeer opmerkelijke uitspraken!)

26 januari 2022 heeft de voorzitter DOP via Teams in de oordeelsvormende raadsvergadering
ingesproken. Wij stelden voor nu een besluit te nemen. Meerdere partijen waaronder de PvdA waren
ervoor nu een krediet van € 300.000 - beschikbaar te stellen, maar ook een aantal hadden
bedenkingen. Afgesproken werd dat het college op korte termijn onderzoekt of in de raad van februari
een besluit kan worden genomen.

27 januari 2022 belde wethouder Sigge van der Veek de voorzitter met de vraag hoe wij op het
noemen van Petten Plaza als mogelijke locatie komen. Dat ging in het dorp rond. De wethouder gaf
aan dat dit nieuw voor hem was en op korte termijn met Jan Kramer contact opneemt. Na dat overleg
gaf hij aan dat hem bleek dat hiervan geen sprake was.

31 januari 2022 hebben we de gemeente bericht dat we via de gemeentesubsidie bij de provincie
kunnen aanvragen voor verbouw van het DOP-gebouw. Dit voor een bedrag van € 121,059,36.

4 februari 2022 is overleg gevoerd met de gemeente Schagen en de Sportvereniging Petten. Daarbij
is overeenstemming bereikt over voortzetting verbouw DOP-gebouw en is bekeken of de gemeente ons
tijdelijk onderkomen kan verbeteren en langer huren. De gemeente stuurt nog steeds aan op een
voorstel aan de raad besluitvorming uit te stellen.

9 februari 2022 hebben we ambtelijk met de gemeente en de familie Quak overlegd, dat de
gemeente tijdelijk het pand Plein 1945 nr. 4 kan huren voor onderkomen van het DOP tot oktober
2024, of maximaal tot 1 oktober 2025. Dit is later in een overeenkomst vastgelegd.

15 februari 2022 is in de raad een door de PvdA ingediende amendement met algemene stemmen
vóór aangenomen. Daarin krijgt het college de opdracht een voorstel tot verbouw van het DOP-gebouw
aan de raad voor te leggen. Maar in de maanden daarna bleek dat het college dit niet uitvoerde en
toch overdroeg aan een na de verkiezingen nieuw te vormen raad en college.

3 augustus 2022 heeft de gemeente een subsidieaanvraag naar de provincie gezonden. Deze
aanvraag is in overleg met gemeente en provincie door het DOP opgesteld. In de loop van oktober
werd bericht dat dit bedrag door de provincie is toegekend.

24 augustus is overleg gevoerd met wethouder Cor Quint. Hij komt hier later op terug.

17 oktober 2022 heeft wethouder Cor Quint in een vervolgoverleg bericht dat voortgang van het
proces moet wachten op de uitkomst van het lopende onderzoek Gebiedsvisie Petten. Onze bedenking
dat een locatie DOP niet in zo’n visie thuishoort werd verworpen.

19 oktober 2022 zijn voor het eerst de DOP-bijeenkomsten in het nieuwe pand nr. 4 gehouden. Met
de gemeente is daarbij afgesproken dat bijeenkomsten die nog in het DOP-gebouw worden gehouden
voortaan in ons nieuwe tijdelijke onderkomen onderdak kunnen vinden. Het DOP-gebouw wordt dan
gesloten. De gemeente zal de daarvoor nodige aanpassingen verzorgen.
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B. Ontwikkelingen plan verbouw DOP-gebouw in 2023.

2 februari hebben we in een onderhoud met ook wethouder Cor Quint aangegeven dat we ons
vermoeden bewaarheid zien dat in de intussen uitgewerkte Gebiedsvisie Petten de locatie DOP
helemaal niet genoemd wordt. Er was dus helemaal geen reden om de bestuursopdracht stil te leggen
in afwachting van deze uitkomst. Opnieuw weer nodeloos bijna een jaar vertraging!

25 april kregen we bericht dat wethouder Cor Quint is afgetreden en dat DOP Petten tijdelijk door
wethouder Puck de Nijs wordt waargenomen. Later heeft de heer Quint telefonisch afscheid van ons
genomen met dank voor de prettige samenwerking. Hij gaf aan dat het DOP hem na aan het hart ligt,
maar dat het hem niet gelukt is het college mee te krijgen de noodzakelijke vervolgstappen te nemen.

12 mei is Starlet gestart met hun zittingen in ons tijdelijk onderkomen Plein 1945 nr.4. Het beviel hun
direct goed. Voor de bezoekers was het even wennen, maar deze locatie was snel ingeburgerd. Vanaf
dat moment konden ook andere partijen ons onderkomen huren en hebben we het rooster van
bezetting van het DOP-onderkomen op onze website geplaatst. Daarin zijn alle afgesproken
bezettingen op datum vermeld.

Afb. 11. Ons uitgewerkt voorstel verbouw DOP-gebouw Petten 11 april 2019.

22 mei is overleg gevoerd met wethouder Puck de Nijs die dit onderdeel tijdelijk waarneemt. We
hebben aangegeven dat nu al ruim een jaar volledig voorbijgegaan wordt aan het feit dat de
gemeenteraad op 15 februari 2022, met algemene stemmen vóór aangenomen een amendement van
de PvdA is aangenomen. Daarin geeft de raad het college de opdracht om op basis van de
uitgangspunten van de raadsinformatiememo kenmerk 22 van 15 februari 2022 een nader uit te
werken raadsvoorstel voor verbouw van het DOP-gebouw te Petten ter besluitvorming aan de raad
voor te leggen. Het college voert dit dus nu al meer dan een jaar lang niet uit!
We hebben haar de betreffende stukken nogmaals voorgelegd!
Maar ook dat overleg leverde niets anders op dan dat er opnieuw een nieuwe ambtenaar met de
uitwerking wordt belast. Het wachten is op een nieuw aan te stellen wethouder.

1 juni zijn de nieuw bestelde tafels en stoelen geleverd. Dat was direct een grote verbetering!
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16 juni hebben we zonder veel ophef ons 10-jarig bestaan gevierd. Gezien onze frustratie over elk
uitblijven van gemeentelijke ondersteuning om ons onderkomen veilig te stellen was er geen enkele
behoefte aan veel feestvreugde. We mochten weliswaar van velen hun felicitaties ontvangen dat we dit
zo lang op geheel vrijwillige basis hebben volgehouden. Sommigen lieten dat zelfs met een bloemstuk
gepaard gaan. Vanuit de gemeente is geen enkele reactie ontvangen.

12 juli is op initiatief van de fractievoorzitter van de PvdA Vera van Vuuren overleg met de nieuw
aangestelde wethouder Haydar Erol gevoerd. Daar was ook de oud-wethouder Ben Blonk bij aanwezig.
Hij had eerder het uitblijven van elke voortgang bij de verbouw van het DOP-gebouw in hun
fractieoverleg aangekaart.
In dat overleg is ons ongeduld en de frustratie van het nu bijna 5 jaar lang ophouden van het nemen
van stappen om tot verbouw te komen uitvoerig gedeeld. De wethouder heeft daarop aangegeven dat
hij de stand van zaken zal uitzoeken en eind september met zijn conclusies zal komen. Zijn inzet is dat
hij in nauwe samenwerking met het DOP-bestuur tot nadere uitwerking komt en vraagt hoe moeilijk
dat ook is trachten nu vooral voorwaarts te kijken om samen een goede oplossing te vinden.

25 september hebben we met twee ambtenaren het afgesproken overleg gevoerd. Wethouder
Haydar Erol had bericht van verhindering gemeld. Er was weinig nieuws te melden. De planning was
dat eind oktober een advies naar het college gaat waarin waarschijnlijk komt te staan dat geadviseerd
wordt het leegstaande DOP-gebouw te verbouwen zodat dit een permanent DOP-onderkomen kan
worden. Het bestuur DOP was erg teleurgesteld over deze uitkomst. Wij hadden er onlangs bij de
gemeente opnieuw op aangedrongen nu door inschakeling van een architect alvast een actueel
berekende kostprijs voor deze verbouw te berekenen, zodat dit dan bij het voorstel aan B&W kan
worden betrokken. Dan pas kan het college een goed afgewogen besluit nemen. Dat ging de
ambtenaren echter te ver. We hadden verwacht dat veel meer gerichte stappen naar het inzetten van
verbouw van het DOP-gebouw waren gezet. We hebben nogmaals aangegeven welke stappen onze
mening nodig zijn om dit slagvaardig aan te pakken. We zijn zonder nadere afspraken voor een
vervolgoverleg uiteengegaan.

7 november kregen we bericht dat het college heeft besloten het voormalig VVV-gebouw te
verbouwen naar een onderkomen voor het DOP. Dit besluit werd vergezeld door een daarvoor speciaal
uitgebracht persbericht. Medegedeeld werd dat ook besloten is dit besluit nader uit te werken en begin
volgend jaar een definitief voorstel met kostenraming aan het college en de raad voor te leggen. Ze
gaan ervan uit dat daarbij een externe architect wordt betrokken. Ze gaan binnenkort met ons samen
met een vertegenwoordiger van Vastgoed dit voorstel nader uitwerken.
Het DOP-bestuur was daar blij mee, maar we realiseerden ons dat we in feite nu net zo ver zijn als 17
maart 2021, toen de wethouders Joke Kruit en Sigge van der Veek ons (en dat gelijktijdig ook aan de
besturen van de Dorpsraad Petten en SEBAP) mededeelden dat het college 16 maart 2021 had
besloten het DOP-gebouw te verbouwen. Maar dat besluit kreeg toen (in Coronatijd) weinig publiciteit.
En dat besluit is zoals bekend ook nooit nader uitgewerkt.
We wachten nu verdere actie van de gemeente af.

15 december hebben we ambtelijk overleg met twee betrokken ambtenaren gehouden. Ze gaan niet
op ons voorstel in een architect te vragen vrijblijvend prijsopgave te geven voor verdere uitwerking van
ons verbouwvoorstel, maar hebben een bouwbedrijf gevraagd de kostenraming van bijna 5 jaar
geleden te actualiseren. Dit zal zo wordt aangeven niet een openbare aanbesteding belemmeren!
Maar ze denken nu al aan verkleining van het bouwoppervlak om kosten te besparen. Wij hebben
aangegeven niet akkoord te kunnen gaan met een bouwplan, bedoeld voor zo’n 40 jaar, wat bij
aanvang al te klein blijkt om voldoende bezoekers te kunnen opvangen. We zien per jaar het aantal
bezoekers nog steeds toenemen, totaal in 10 jaar al ruim twintigduizend.
We wijzen op onze berekeningen bij de indiening van ons plan waarbij wij zowel de toename van
ouderen in Petten in de komende jaren berekenen en ook de bezuinigingen die wij als vrijwilligers met
onze inspanningen de overheid besparen.
Voorts wijzen we op de aanwezige subsidiemogelijkheden. Wordt vervolgd.
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9. Bestuur en activiteiten van het bestuur DOP

We hebben naast veel overleg via de mail en telefonisch overleg ook weer samen vergaderd.

Het bestuur dankt in het bijzonder onze voorzitter voor haar ook dit jaar weer grote inzet. Dat vergde
ook weer tijd en moeite. Gelukkig is het aantal vrijwilligers, ondanks dat om begrijpbare redenen een
aantal hebben moeten afzeggen, door nieuwe aanwas op peil gebleven.
Het bestuur is in 2023 als volgt samengesteld:

Connie Kleimeer Voorzitter
Karel Adema Secretaris
Wil Kleimeer Penningmeester
Johan Beukers Bestuurslid
Vacature Bestuurslid

Het DOP-bestuur heeft naast de diverse overleggen met de gemeente over ons voorstel voor verbouw
van het DOP-gebouw veelal tussentijds informeel mondeling overleg gevoerd tijdens onze
DOP-bijeenkomsten of digitaal over acute opgeroepen vragen. Van al deze ook tussentijdse overleggen
is verslag opgesteld.

Zoals aangegeven is overleg over uitbreiding van het DOP-gebouw ook dit jaar intensief vervolgd.
Daarbij werden door de gemeente helaas steeds weer opnieuw aanpassingen in de wijze van
uitwerking aangebracht. Daardoor is elke praktische voortgang opnieuw belemmerd.
Voor een uitvoerige toelichting van die activiteiten zie hoofdstuk 8.

In 2023 zijn door ons bestuur daarnaast de volgende overleggen of acties uitgevoerd:

1) 6 januari 2023 is ons jaarverslag DOP Petten 2022 verzonden. In de begeleidende brief geven
we nogmaals ons ongenoegen aan over elk uitblijven van voortgang bij de verbouw van het
DOP-gebouw en het uitblijven van de door de gemeente ontvangen provinciale subsidie voor
verbetering en aanvulling van onze inventaris.

Afb. 12. Bezoekers DOP bij een reguliere ochtendbijeenkomst.
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2) 11 januari bericht het college eindelijk dat wij de ontvangen provinciale subsidie uitgekeerd
krijgen. We krijgen binnen enkele weken schriftelijk bericht welk bedrag op onze rekening wordt
gestort. Ook bericht ontvangen dat het college 24 januari in het DOP-gebouw bijeenkomt en daar
ook de Dorpsraad ontvangt. Overleg met het DOP is daarbij niet gepland.

3) 19 januari per brief bericht van de gemeente ontvangen dat een bedrag van € 27.500, -- op
onze rekening wordt bijgeschreven bedoeld voor aanschaf inventaris DOP. De inventaris moet
naar een eventueel verbouwd DOP-gebouw worden meegenomen. De uitgaven van deze
aanschaf moeten aan de gemeente worden verantwoord.

4) 23 januari felicitaties van Dorpswerk Noord-Holland ontvangen voor het ontvangen van de
subsidie van de provincie en wil daar extra publiciteit aan geven. Zij doen een verzoek aan de
provincie dat te verzorgen. Daarop is echter geen reactie meer ontvangen.

5) 26 januari is het bedrag van € 27.500, -- op onze rekening gestort.

6) 2 februari is in ons DOP-onderkomen overleg gevoerd met wethouder Cor Quint en Joren
Bakker over meerdere verhuur van het huidig DOP-onderkomen en de stand van zaken bij de
verbouw van het DOP-gebouw.

7) 8 februari ontvangen we een brief van de gemeente als reactie op het eerder toegezonden
jaarverslag DOP 2022. Daarin werd aangegeven dat de gemeente een kwalitatief goed
onderkomen voor de langere termijn voor het DOP erg belangrijk vindt.

Afb. 13. Een deel van de vrijwilligers die helpen om drie keer per week onze bezoekers te
ontvangen.

8) 16 februari heeft het bestuur overleg gevoerd over bestelling van tafels en stoelen.

9) 17 februari is de opdracht voor levering van tafels en stoelen verstrekt.
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10) 6 maart heeft Joren Bakker telefonisch de uitkomst van hun overleg op 3 maart met de familie
Quak over diverse aanpassingen aan de voorzitter medegedeeld.

11) 7 maart is de subsidie van dit jaar ad. € 2000,- op onze rekening gestort.

12) 28 maart wordt bericht dat de EVVV eind dit jaar wordt opgegeven. Mevr. Muntjewerf uit
Oudesluis probeert een enkele cursus toch nog in Petten te vervolgen.

13) 3 april bericht ontvangen dat de geplande afleveringsdatum van het bestelde nieuwe meubilair
door stagnatie in de toelevering niet gehaald wordt. Een nieuwe datum is nog niet bekend.

14) 25 april meldt de Schager Courant dat wethouder Cor Quint per direct is afgetreden. Daarop
bericht van de gemeente ontvangen dat wethouder Puck de Nijs het DOP tijdelijk zal waarnemen.
Cor Quint heeft aangegeven ons nog eens te willen bezoeken.

15) 26 april heeft wethouder Puck de Nijs de voorzitter gebeld dat zij het dossier verbouwing DOP
(tijdelijk) overneemt en dat we binnenkort samenkomen. Ze gaat zich inlezen in het dossier. De
voorzitter heeft aangegeven dat we nu willen weten waar we aan toe zijn! Daarna heeft Cor
Quint de voorzitter gebeld en haar bedankt voor de fijne samenwerking. Hij betreurt het zeer dat
hij niet meer voor ons heeft kunnen doen. Hem ontbrak medewerking vanuit het college.

16) 12 mei is Starlet gestart in ons onderkomen. Dat beviel direct goed. De gemeente heeft
toegezegd dat de schoonmaak vanaf nu hier kan beginnen. Tot dan toe hebben we dat zelf
verzorgd! Geregeld wordt dat de beheerder op maandagen en vrijdagen de deur tijdig opent en
dat de Wifi-aansluiting wordt gerealiseerd.

17) 17 mei hebben we Joren Bakker dringend verzocht om verbetering van de communicatie vanuit
de gemeente aan te brengen. Wij krijgen voor ons belangrijke afspraken niet of veel te laat door.

Afb.14. 1 juni nieuw meubilair ontvangen, zie oud en nieuw naast elkaar.

18) 22 mei heeft ons bestuur in Petten overleg gevoerd met wethouder Puck de Nijs. Zij heeft nu
tijdelijk het DOP in haar portefeuille. Daar waren ook Joren Bakker en de nieuw aangetreden
Olga Vos bij aanwezig. Zij wordt belast met het opstellen van de bestuursopdracht. We zijn de tel
kwijtgeraakt hoeveel voorgangers we daarvoor gezien hebben. De wethouder geeft aan zich te
willen inzetten voor het op de rails zetten van een definitief onderkomen, maar ze is onzeker of
ze daarvoor de medewerking van de raadsleden krijgt. Wij moesten haar onzerzijds erop wijzen,
dat er een nu al ruim een jaar geleden de gemeenteraad in een amendement, dat met algemene
stemmen vóór is aangenomen, het college opdracht geeft een raadsvoorstel voor verbouw van
het DOP-gebouw aan de raad aan te bieden.
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Wij geven aan dat het voor ons niet meer op te brengen is het vele werk te blijven uitvoeren
waarbij we nu al jarenlang constateren dat het gemeentebestuur daar geen enkel begrip voor wil
opbrengen en ons niet ondersteunt een permanente behuizing te realiseren. Wij gaan in juni ons
10-jarig bestaan vieren maar als er dan geen betrouwbaar voorstel op tafel ligt voor de verbouw
van ons DOP-gebouw legt ons bestuur het werk neer en mag de gemeente zorgdragen voor het
verzorgen van deze drie keer per week te houden bijeenkomsten.
Daarna hebben we niets meer van Puck de Nijs vernomen.

19) 28 mei hebben we tijdens de Pinkstermarkt op het Plein boeken verkocht á € 1,- per stuk.
Daarmee hebben is € 126,- aan inkomsten verkregen. Ook zijn meerdere meldingen ontvangen
voor nieuwe aanlevering van boeken. De Handwerkclub heeft voor € 150, - in een aparte kraam
aan spullen kunnen verkopen. In de daarop in de zomerse vrijdagavondmarkten zijn we zonder
uitzondering aanwezig geweest onze boeken voor verkoop aan te bieden.

20) 1 juni zijn de bestelde tafels en stoelen geleverd. De dag ervoor hebben we het aanwezige oude
meubilair naar het DOP-gebouw overgebracht. Zie afbeelding 14.

21) 2 juni was er extra veel aanloop om het nieuwe meubilair te bekijken. Dit werd algemeen al een
forse verbetering ervaren.

22) 14 juni meldt Ben Blonk, dat hij in het vrijdag jl. gehouden PvdA beraad de blijvende stagnatie
bij de uitwerking van de verbouw van het DOP-gebouw geagendeerd. Daarop heeft Vera van
Vuuren dit in het fractieberaad van de coalitiepartijen ingebracht en gemeld, dat ze de nieuwe
wethouder geïnformeerd heeft en met hem afgesproken dat ze hem na zijn installatie bijpraat en
een bezoek aan het de DOP organiseert. In dat coalitieoverleg is gevraagd om een werkgroep
van coalitieleden te maken om hiervoor een voorstel te maken voor de DOP.

23) 16 juni hebben we ons 10-jarig bestaan gevierd. We hebben dit vanwege het uitblijven van enig
uitzicht op een goed vervolg van het DOP sober gevoerd. Alle bezoekers kregen gratis koffie of
thee met een gebakje met opschrift DOP 10 jaar. We mochten zo’n 40 bezoekers verwelkomen
en veel felicitaties in ontvangst nemen. Van de gemeente is geen reactie ontvangen!

Afb.15. Traktatie van het DOP-bestuur bij ons 10-jarig bestaan.

24) 29 juni is een subsidieaanvraag voor volgend jaar voor een bedrag van € 2000,- ingediend.

25) 3 juli een mailbericht van Vera van Vuuren ontvangen waarin ze voorstelt om samen met de
nieuwe wethouder Haydar Erol 12 juli a.s. om 16.00 uur ons in ons huidig DOP-onderkomen te
bezoeken. Daar zal ook Ben Blonk bij aanwezig zijn.
Per omgaand bericht dat we daar als bestuur aanwezig zullen zijn.
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26) 12 juli is dit aangekondigd overleg gehouden waarbij ook Ben Blonk aanwezig was. Ons
ongenoegen over het uitblijven van besluitvorming is daarbij uitvoerig aangekaart. We hebben
duidelijk aangegeven dat we nu al bijna vijf jaar lang wachten op een reactie op ons uitgebreid
voorstel van verbouw van het DOP-gebouw. De wethouder heeft verzocht, hoe moeilijk dat ook
voor ons is, nu niet terug te willen kijken maar in overleg tussen gemeente en DOP-bestuur
trachten dit proces weer in gang te zetten. 25 september is een vervolgoverleg afgesproken.

Afb. 16. 5 december bezoek Sinterklaas, 11.00 uur begonnen met koffie en banketletter.

27). 14 augustus in het DOP onderkomen met ons bestuur overleg gevoerd met Olga Vos. Daarbij is
ook het leegstaand DOP-gebouw bezocht. Zij geeft aan dat ze een advies moet opstellen over
mogelijke locaties van het DOP. Maar ze geeft aan dat verbouw van het huidig DOP-gebouw als
1e optie wordt aanbevolen. Maar ze kan niet voorspellen of dat wordt overgenomen. Zij gaat na
of er bij de gemeente thans een bouwkundig ingenieur werkzaam is die de bestaande
kostenraming kan updaten. Ze houdt ons van haar bevindingen op de hoogte. Wij geven graag
overleg te willen voeren om zo veel als mogelijk tijdig informatie te kunnen uitwisselen.

28). 28 augustus meldt Olga Vos dat ze bij de gemeente nog geen ambtenaar heeft gevonden die
bouwkundig ons plan kan beoordelen. Ze komt hierop terug.

29). 25 september heeft het afgesproken overleg over de voortgang van het realiseren van een
permanent onderkomen voor het DOP plaatsgevonden. De wethouder was zonder opgave van
reden afwezig. Er bleek geen sprake van enige voortgang. Wij als bestuur reageerden erg
teleurgesteld. We hebben zonder succes in detail aangegeven hoe de gemeente dit kan
oppakken. We waren nu niet bereid op deze wijze een nieuw overleg af te spreken.

30). 7 november heeft Olga Vos bericht, dat het college die dag heeft besloten de verbouw van het
DOP-gebouw te realiseren. Er werd daarvoor een extra persbericht opgesteld. Ze gaat binnenkort
met ons een afspraak maken waarbij ook vastgoed bij aanwezig is om de voortgang te
bespreken. Ze gaat ervan uit dat een externe architect hierbij betrokken wordt.
In het 1e kwartaal 2024 komt een voorstel naar de raad. Zie hiervoor hoofdstuk 8. De familie
Quak heeft ook die dag gebeld dat het DOP morgen 8 november onze bijeenkomst niet kan
doorgaan omdat de verhuurde bovenliggend pandjes nieuwe electra-aansluitingen krijgen.
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31). 22 november heeft Noordkop-Centraal in het DOP een interview met de voorzitter afgenomen.
Daarbij was ook wethouder Haydar Erol aanwezig die die dag in Petten het stembureau bezocht.
Deze video van Noordkop Centraal is op onze website in hoofdstuk Fotoalbum geplaatst.

32). 30 november heeft de voorzitter op verzoek van een afvaardiging van de Klankbordgroep
Woningbouw in het DOP-onderkomen overleg gevoerd over hun verzoek het DOP onder te
brengen in een onderkomen in een nieuw te bouwen onderkomen dat in de plaats komt van de
te slopen bejaardenwoningen Avondgloren aan de Singel. DOP zou daar onderdeel kunnen
vormen van daarbij op te richten onderkomen voor meerdere zorgactiviteiten. De voorzitter heeft
dit verzoek categorisch afgewezen en ook gewezen op het onlangs genomen besluit van het
college het VVV-gebouw te verbouwen naar een DOP-onderkomen.
Dit is verreweg de beste plek voor een onderkomen van het DOP.

33). 5 december organiseerde het DOP-bestuur een ontvangst van Sinterklaas. We mochten 37
bezoekers ontvangen. We begonnen om 11.00 uur met koffie met banketletter. Om 12.00 uur
kwam Sinterklaas met vier zwarte pieten. Hij werd luid toegezongen. De Sint toonde zich daarbij
blij verrast. De Sint en ook alle vier pieten kregen een geschenkje als dank voor hun komst. De
Sint beloofde volgend jaar terug te komen. Daarna werd er soep met broodjes geserveerd.
De bijeenkomst werd ca. 14.30 afgesloten met een bingospel.

Afb. 17. Sinterklaas bezoekt het DOP en dankt voor het toezingen.

34). 15 december is met Olga Vos en Erwin Deinum overleg gevoerd over de uitwerking voorstel
verbouw DOP-gebouw. Ze hebben niet zoals voorgesteld een architect benaderd maar een
bouwbedrijf voor de actualisering van onze oude kostenraming. Dat zou desgevraagd een
openbare aanbesteding later niet in de weg staan! Ze gaan er van uit dat het gebouw kleiner
moet worden om de kosten in de hand te houden. Wij hebben aangegeven dat gezien de
toename van het aantal ouderen we niet een gebouw moeten bouwen dat al spoedig te klein
blijkt. Zie onze toelichting uit 2019. We wijzen ook op mogelijke subsidiemogelijkheden.
Dit overleg wordt in januari a.s. vervolgd.

35). 22 december werd door de Spar Petten een Kerstontbijt aangeboden. Er waren 41 deelnemers.

36). 23 december van de gemeente bericht ontvangen dat de door ons aangevraagde subsidie van
€ 2.000,00 voor 2024 is toegekend.
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10. Bezoekersaantallen DOP

In 2023 konden we onze bijeenkomsten in ons tijdelijk onderkomen Plein 1945 nr. 4 vervolgen.

Afb. 18. Grafiek bezoekersaantallen DOP 2013 t/m 2023.
Het totaal aantal bezoekers in 2013 566

Het totaal aantal bezoekers in 2014 1.314

Het totaal aantal bezoekers in 2015 1.675

Het totaal aantal bezoekers in 2016 2.007

Het totaal aantal bezoekers in 2017 2.154

Het totaal aantal bezoekers in 2018 2.443

Het totaal aantal bezoekers in 2019 2.641

Het totaal aantal bezoekers in 2020 1.690

Het totaal aantal bezoekers in 2021 1.645

Het totaal aantal bezoekers in 2022 2.329

Het totaal aantal bezoekers in 2023 2.475

Totaal 20.939

Het aantal bezoekers nam tijdens Corona tijdelijks iets af maar is weer geheel op peil. Dit jaar mochten
we het hoogste aantal bezoekers ontvangen, ondanks dat weinig extra bijeenkomsten mogelijk waren.
Dat motiveert ons door te gaan en trachten een voldoende groot eigen onderkomen te verkrijgen.
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11. Financiën DOP

Onze belangrijkste inkomstenbron is de verkoop van koffie en thee. De prijs van een consumptie
bedraagt € 1,- en een consumptiekaart van € 5, -is goed voor 6 kopjes koffie of thee.
Deze prijzen hebben we hebben ondanks forse prijsstijgingen gelukkig kunnen continueren. Daarnaast
worden meest kleinere bedragen aan sponsorgelden ontvangen. Hiermee worden koffie en thee met
toebehoren en eenmalige gebruiksartikelen ingekocht.
De penningmeester verwerkt de ontvangen gelden van deze consumpties in onze periodieke
overzichten. De toename van het aantal bezoekers beïnvloedt het kassaldo positief.

Afb. 19. Consumptiekaart DOP, goed voor zes consumpties.

De gemeente heeft nu het pand Plein 1945 n4.4 tijdelijk van de familie Quak gehuurd.
Ook voor dit jaar hebben we van de gemeente € 2.000, - subsidie mogen ontvangen.
Eind december kregen we bericht dat onze aangevraagde subsidie voor volgend jaar is toegekend.
Vanaf 1 januari 2018 is Stichting DOP als een Algemeen Nut Beogende Instelling, ANBI, aangemerkt.

Op onze website is de balans van inkomsten en uitgaven van het DOP gepubliceerd.

Afb.20. Ons huidig tijdelijk onderkomen Plein 1945 nr.4.
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12. Samenvatting en conclusies

Het jaar 2023 was voor het bestuur van het DOP een lastig jaar. Maar met inzet van velen is het toch
weer gelukt zonder onderbreking drie keer per week onze bijeenkomsten te blijven voortzetten.
We mochten zelfs dit jaar het hoogste aantal bezoekers in 10 jaar ontvangen!

Begin dit jaar stond nog steeds in het teken van de verbouw van het DOP-gebouw. Het college wilde
nog steeds niet het besluit van de gemeenteraad van februari 2022 uitvoeren om een voorstel voor
verbouw van het DOP-gebouw aan de raad voor te leggen. Nu was het wachten op de uitkomst van
een lopend onderzoek van een ”Gebiedsvisie Petten”. Maar daarin bleek DOP-Petten geheel niet te zijn
opgenomen!! In april trad de begeleidende wethouder Cor Quint af.
Wethouder Puck de Nijs nam dit tijdelijk over, maar ook zij bracht geen enkele voortgang teweeg.

7 juli werd op initiatief van de fractievoorzitter van de PvdA Vera van Vuuren overleg met de nieuw
aangestelde wethouder Haydar Erol gevoerd. Daar was ook de oud-wethouder Ben Blonk bij aanwezig.
Hij had eerder het uitblijven van elke voortgang bij de verbouw van het DOP-gebouw in hun
fractieoverleg aangekaart. In dat overleg is ons ongeduld en de frustratie van het nu bijna 5 jaar lang
weigeren van het nemen van stappen om tot verbouw te komen uitvoerig gedeeld. De wethouder heeft
daarop aangegeven dat hij de stand van zaken zal uitzoeken en eind september met zijn conclusies zal
komen. Maar eind september was er nog geen nieuws te melden.
Maar 7 november ontvingen we bericht dat het college had besloten het DOP-gebouw te verbouwen en
begin volgend jaar daartoe een voorstel aan de raad voor te leggen. We hadden ervoor gepleit nu al
een gecorrigeerde kostenraming uit te werken, zodat de kosten bij het nemen van een besluit al
bekend zijn, maar dat voorstel werd niet overgenomen. We waren blij, maar gezien de lange
voorgeschiedenis terughoudend in onze vreugde. Eerst zien, dan geloven. Die terughoudendheid werd
versterkt omdat een toegezegd ambtelijk overleg om spoedig de voortgang te bespreken steeds weer
werd uitgesteld. Maar eindelijk lukte het om op 15 december hiervoor weer een bijeenkomst met ons
te beleggen. Er is dan nog weinig bekend en zal in januari worden vervolgd.

Begin dit jaar ontvingen we, na lang aanhouden van ons, het door de gemeente ontvangen
subsidiebedrag van de provincie voor de aanschaf van nieuw meubilair. We hebben daarop direct nieuw
meubilair besteld en dat werd 1 juni afgeleverd. Dat was direct een grote verbetering.

Voor Starlet werd begin dit jaar een extra ruimte in ons tijdelijk onderkomen geïnstalleerd waar zij hun
werkzaamheden vanaf begin mei zijn gaan uitvoeren. Dit was voor de bezoekers even wennen maar
werd snel zonder problemen ingepast. Ook kunnen vanaf dan ook overige niet commerciële partijen
ons tijdelijk onderkomen huren. Ons bestuur gaat deze verhuur regelen.

Op 5 december hebben we weer de gebruikelijke ontvangst van Sinterklaas kunnen organiseren en op
22 december bood de Spar al onze bezoekers een Kerstontbijt aan.

Onze bezoekers vragen ons bij herhaling de DOP-bijeenkomsten in stand te houden, omdat deze heel
erg belangrijk voor hen zijn. Zie het steeds verder toenemend aantal bezoekers.

Dat geeft ons steeds weer de nodige energie deze bijeenkomsten zo veel als mogelijk te vervolgen.
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13. Vrijwilligers DOP 2023

Ria Barten

Jan Beek

Gerda Bellis

Ineke Berkhof

Ans Boerdijk

Ella Dammer

Antoinet Erinkveld

Ineke Evertsz

Rob Jacobs

Mary de Jong

Willy Kleimeer

Inge Kooy

Martin de Rooy

Sjanny Schrieken

Cees Tesselaar

Heidi Tromp

Hannie de Vries

Ildi Verduijn

Rob Waage
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